

# ARCHIVES

C.I.J.

Communiqué n° 63/4  
(non-officiel)

Les renseignements suivants, émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice, sont mis à la disposition de la presse :

La Cour internationale de Justice se réunira le 16 septembre 1963.

Le 19 septembre s'ouvriront une série d'audiences consacrées à entendre les Parties dans l'affaire du Cameroun septentrional, introduite par requête du Cameroun contre le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord. Le Royaume-Uni a soulevé une exception préliminaire : c'est sur cette exception que porteront les plaidoiries.

La Haye, le 9 juillet 1963.

---

I.C.J.

Communiqué No. 63/4  
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice is communicated to the Press:

The International Court of Justice will reassemble on 16 September 1963.

Public sittings will open on 19 September for the hearing of the arguments of the Parties in the case concerning the Northern Cameroons in which proceedings were instituted by an Application of Cameroon against the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland. The United Kingdom has raised a preliminary objection - it is with this objection that the oral arguments will be concerned.

The Hague, 9 July 1963.

---